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Som formand for Foreningen for bedsteforældre og øvrige relationer til anbragte børn, modtager jeg 

ofte henvendelser, som giver anledning til spørgsmål vedrørende anbragte børn. Jeg har derfor et 

spørgsmål her, som jeg gerne vil bede om bliver distribueret til Socialudvalget. 

 

 

Jeg har et par gange oplevet at diverse forvaltninger mener de kan diktere hvor borgere skal befinde 

sig i offentligt rum. Som eksempel kan nævnes at et par bedsteforældre ikke må stå på offentlig 

gade og kigge på et anbragt barn som går forbi, et andet eksempel er et par bedsteforældre som ikke 

må være til stede ved en gymnastikopvisning hvor et anbragt barn skal lave opvisning. 

 

Kan det passe at forvaltningen har kompetence til at lave afgørelser om hvor borgere må opholde 

sig i offentligt rum? 

--  

De bedste hilsner 
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